
Bestyrelsesmøde den 22.11.17 hos Runa nr. 9  
 
Deltager  
 
Sara nr. 1  
Jonas nr. 5  
Runa nr. 9  
Andreas nr. 11 
Søren nr. 23 
 
 
Status på solceller 
 
De kabler der er trukket udenfor er ikke udendørs så de duer ikke om en 7-8 år. Ojba skal kontakte 
ham der har lavet det og spørge om han kan gøre noget ved det.  
 
Hvis ikke han kan lave det skal det på PPVen.  
 
OJBA vil indhente tilbud på TP link, men dette har vi ikke hørt noget om endnu.   
 
Status lige nu er at vi afventer tilbagemelding fra OJBA.  
 
Status på indeklima  
 
Det er svært at vurdere da det er vinter. Søren i nr. 23 har haft en ude som har ordnet systemet, 
men det er først til sommer vi kan se om det rent faktisk fungere.  
 
 
Aura og TV 
 
Vi har undersøgt om der er andre udbydere, men det er der ikke her i byen. Vi har haft besøg en 
vogn fra Aura hvor beboerne har haft mulighed for at stille Aura spørgsmål og bestille internet.   
 
 
Udeområder – status  
 
Der har været en gartner og kigge på haverne og hækkene. Vi ved dog ikke hvornår OJBA kommer 
og skifter hækkene.  
 
 
Næste møde  
 
Bestyrelsesmøde den 31.01.2017 kl. 19.30 – 21.00 hos Jonas i nr. 5. Jonas laver dagsordenen.  
 
 



Evt.   
 
Da vi ikke længere får at vide hvem der fraflytter og flytter ind, så skal vi sikre os at OJBA giver 
velkomstfolderen til nye beboer. Sara ringer ind og taler med OJBA.  


